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Известилац за Косово у Европском парламенту Виола фон Крамон изразила је наду да
ће Косово добити већину на мајском састанку Комитета министара Савету Европе,
истичући да су неке од земаља подигле критеријуме да би подржале тај пороцес, па
захтевају напредак у формирању Заједнице српских општина.

  

  

Фон Крамон је за Косовапрес навела да од обе стране, и Србије и Косова, очекује
безусловну примену споразума из Брисела и Охридског анекса.

  

Како каже, није крив посредник ЕУ за дијалог Београда и Приштине Мирослав Лајчак
што се ништа није померио у спровођењу договора, већ да стране немају политичку вољу
за тако нешто, преноси Косово онлине.

  

„Видели смо да је било доста тешко у садашњим политичким околностима било шта
постићи. Не бих рекао да је Лајчак крив. Мислим да је потребно много политичке воље са
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ове стране, али и у Београду. Не кажем да је Београд спреман, али овде се мора видети
бар мало више прагматизма“, рекла је Фон Крамон.

  

Према њеним речима, Српска листа је погрешила када је затражила бојкот гласања 21.
априла за смену градоначелника четири северне општине.

  

„Када погледамо север, на пример, тамо се много тога догодило, референдум је
организован, Српска листа је одлучила да не учествује. Мислим да је ово велика грешка“,
оценила је она.

  

Фон Крамнон тврди да Србија није предузела никакав потез у спровођењу споразума,
већ се залаже за кршење појединих чланова, инсистирајући на ставу који је против
чланства Косова у Савету Европе.

  

„Надам се да ћу видети напредак у вези са Заједницом већински српских општина на
Косову, али иначе, желим да кажем да смо сви свесни зашто се не иде напред зато што
Србија није повукла ни један потез, а напротив, сада чак блокирају или покушавају да
блокирају, што мислим да неће успети у пријем Косова у Савет Европе и то је апсолутно
неприхватљиво“, истиче она.

  

Фон Крамон се осврнула и на казнене мере ЕУ које су на снази према Приштини те
истакла да би оне требало бити укинуте.

  

„Дакле, ако говоримо о мерама и ако говоримо о томе шта се десило после њих, сада смо
на тачки где бих рекла да морамо да укинемо мере. Више нема потребе за мерама када
је косовска страна урадила све што је тражено“, навела је Фон Крамон.

  

Када је реч о новом специјалном изасланику ЕУ за дијалог, Фон Крамон каже да би на то
место требало да дође неко ко добро познаје регион и на кога није лако утицати ни са
једне стране.
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„Спомиње се неколико имена. Не знам ко ће добити коначну номинацију или ко ће на
крају бити изгласан. Мислим да би то требало да буде неко ко познаје регион, неко ко је
способан, али на кога такође није лако, да тако кажем, сувише лако утицати, јер обе
стране, наравно, имају свој веома јак интерес“, закључује Фон Крамон.

  

(Косово онлајн)
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